
Biedrības „Mārupes uzņēmēji” 

vienotais reģ.Nr. 50008177971, juridiskā adrese: Daugavas iela 29, Mārupe, Mārupes nov., LV-2167, Latvija 

valdes sēdes protokols Nr. 2014-5-2 

 

Mārupē, 2014. gada 28. maijā, plkst: 18:00 

Sēdē piedalās: 

Biedrības valdes locekļi: N.Čiževskis (Bizpro), A. Aniņš (Nika), P. Pikše (Purkalni) 

Biedrības biedri: 
J. Baibakovs, I. Bambīte (Aneira), S.Savickis (Sensum), V. Kalniņš (ALSO), J.Stašāns 
(airPrint)  

Viesi:  

 

Sēdi vada:  

Sēdi protokolē:  

Valdes sēdes dienas kārtība: 

1. Kvoruma noteikšana, sēdes vadītāja un protokolētāja iecelšana 

Valdes sēdei ir kvorums, piedalās 3 no pieciem valdes locekļiem. 

Nolēma vienbalsīgi: N. Čiževskis 

Par sēdes vadītāju tiek ievēlēts N. Čiževskis, bet par sēdes protokolētāju – E. Grāve. 

(PAR 3 PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

2. Izskatāmie jautājumi: 

Jautājums: Teambuilding pasākums Ziņotājs: E. Grāve 

Diskusija: Nolemts organizēt 13.jūnijā saliedēšanās pasākumu, biedriem izsūtīta informācija. Norises vieta 
Iecava, P. Pikšes telpas. Šobrīd pieteikušies 3 biedri un valdes locekļi. N. Čiževskis personīgu iemeslu dēļ nevar 
piedalīties pasākumā. Pasākums nevar notikt bez priekšsēdētāja dalības, jo primārais pasākuma mērķis ir valdes 
sastāva saliedēšana. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Nolemts pārcelt uz citu datumu. Pirms pasākuma jānoorganizē tikšanās ar 
treneri, lai izrunātu pasākuma mērķi un saturu. 

A.Aniņš 
S. Āķe 

11.06.2014. 

 

 

Jautājums: Uzņēmēju vēstis nr.2 Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Nākamās „Mārupes Vēstis” iznāks 16. jūnijā. Ir uzsākta „Uzņēmēju vēstis” otrā numura sagatavošana. 
Izsūtīta informācija biedriem par iespēju pieteikt reklāmas laukumus. Šobrīd ir ļoti zema aktivitāte no biedru 
puses reklāmu izvietošanai. J. Stašāns iesaka apzvanīt potenciālos reklāmdevējus un piedāvāt iespējas izvietot 
reklāmas, kā arī izsūtīt piedāvājumu uzņēmumiem, kas reģistrēti Mārupes novadā. J. Baibakovs ierosina 
izmainīt reklāmas izcenojuma formulējumu, kā arī piedāvā, ka  varētu nosūtīt saviem tiešajiem kontaktiem. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izsūtīt biedriem atgādinājumu par iespējām izvietot reklāmu. E. Grāve 29.05.2014. 

Apzvanīt biedrus, kas izvietoja reklāmu iepriekšējā izdevumā E. Grāve 02.06.2014. 

Jāsagatavo piedāvājums uzņēmumiem, lai biedri varētu pārsūtīt 
interesentiem. 

E. Grāve 02.06.2014. 

Izsūtīt Mārupes novadā reģistrētiem uzņēmumiem piedāvājumu izvietot 
reklāmas. 

N. Čiževskis 02.06.2014. 

 

 



 

 

Jautājums: Mājaslapas modernizācija Ziņotājs: S. Savickis 

Diskusija: Līgums ir noslēgts, darbs pie dizaina izstrādes ir pabeigts, turpinās nianšu koriģēšana. Aizvien 
nepieciešamas kvalitatīvas visu biedrības uzņēmumu bildes. Nepieciešams sagatavot jaunu video, lai varētu 
ievietot pirmajā lapā. Nepieciešama pāreja uz parasto mājaslapas versiju no ipad un citām portatīvajām 
ierīcēm. Ierosinājums bildēm pievienot saiti uz konkrētā uzņēmuma mājaslapu. Mobilajā versijā nospiežot uz 
sadaļas „biedri” automātiski atveras nākamā lapa, nevar paspēt izlasīt, kas ir tur rakstīts. Jāapskata esošā versija 
un jāiesūta komentāri par nepieciešamajiem uzlabojumiem. http://dokumentufabrika.lv/wordpress/ 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izsūtīt atgādinājumu, ka nepieciešams iesūtīt kvalitatīvas bildes. E. Grāve 30.05.2014. 

 

Jautājums: LTRK/LDDK sporta spēles Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: S. Savickis ziņo, ka šobrīd pieteikušies 42 cilvēki, formas ir pasūtītas. Jāapkopo informācija par sporta 
spēļu disciplīnām. P. Pikše ir sarunājis, ka sporta spēlēs varēs izmantot Mārupes novada vimpeli. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Organizēt formu pielaikošanu. E. Grāve 28.05.2014. 

 

Jautājums: Biedrības stends Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Pauls ir sagatavojis priekšlikumu – samazināt rāmja izmēru. V. Kalniņš piedāvā alumīnija karkasu 
biedrības iekštelpu banerim. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izgatavot metāla karkasu. P. Niedre 13.06.2014. 

Pasūtīt baneri. E. Grāve 13.06.2014. 

 

Jautājums: Atskats uz skolēnu mācību uzņēmumu konkursu Ziņotājs: S. Savickis 

Diskusija: Pasākums aizritēja veiksmīgi, žūrijas sastāvā piedalījās I. Lonnberga-Grebska (Beweship), S. Āķe (AA 
Energy Windows), S. Savickis (Sensum), P. Niedre (Melālstudija). Tika prezentēti 5 skolēnu mācību uzņēmumi. 
Žūrija par uzvarētājiem atzina uzņēmumu Treelomory, kas balvā saņēma 300 eiro. Visi pārējie konkursa 
dalībnieki saņēma iespēju apmeklēt biedrības organizētos seminārus „Par 2h zinošāks” un rekomendācijas 
vēstules no biedrības. S. Savickis ierosina, ka biedrības pasākumu fotografēšanai nepieciešams kvalitatīvāks 
fotoaparāts. 

 

 

Jautājums: Biedrības vēstījums jaunajiem biedriem Ziņotājs: J. Baibakovs 

Diskusija: J. Baibakovs ir izstrādājis jautājumus, lai definētu attiecības starp biedrību un biedru un noskaidrotu 
vai ir biedru diferenciācija un noteiktu kādi ir pienākumi un tiesības pozīcijās – biedrs/biedram/biedrība. 
Sagatavotie jautājumi apkopoti aptaujas formā un ir izsūtīti biedrības valdei un aktīvistiem. 
Sasniedzamais rezultāts – vēstījums topošajiem biedriem, biedru pienākumu apkopojums, vīzija par valdes 
nākotnes virzību. N.Čiževskis ierosina, ka tad, kad būs apkopoti rezultāti jāsasauc atsevišķa sanāksme, lai 
izvērtētu rezultātus.  

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Apkopot aptaujas rezultātus E. Grāve 09.06.2014. 

Organizēt sanāksmi, lai izvērtētu rezultātus un izstrādātu vēstījuma 
koncepciju. 

J. Baibakovs 11.06.2014. 

 

  



 

Jautājums: Informācija par biedru naudas kavētājiem Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: SIA Maxton un SIA Baltic Expo centre šobrīd ir kavējuši maksājumus. N. Čiževskis ierosina, ka varētu 
izveidot dalības apturēšanas iespēju, ja biedram ir radušās finansiālas grūtības.  

Lēmums: (PAR:3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Sagatavot priekšlikumu iekšējās kārtības noteiktumu grozījumiem, lai varētu 
iemērot statusu – dalības apturēšana uz laiku. 

N. Čiževskis 06.06.2014. 

 

Jautājums: Latvijas goda ģimenes Ziņotājs: P. Pikše 

Diskusija: P. Pikše informē, ka novada Dome piedalīsies projektā „Goda ģimenes”. Projekts tiek realizēts visā 
Latvijā, kurā var piedalīties ģimenes, kurās ir 3 un vairāk bērnu. Šādām ģimenēm tiks izsniegtas Goda ģimeņu 
apliecības. Mārupes uzņēmējiem ir iespēja iesaistīties šajā projektā kopā ar pašvaldību piedāvājot atlaides vai 
īpašus pakalpojumus. Plašāk par projektu - www.godagimene.lv 

Lēmums: (PAR: 3, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izsūtīt biedriem informāciju par iespēju piedalīties projektā. E. Grāve 02.06.2014. 

 

 

 

Valdes sēdi beidz plkst: 20.34 

Sēdi vadīja:   Normunds Čiževskis 

Sēdi protokolēja:   Elīna Grāve 


